



TRUST RECEIPT

Date : _____

Ref. : _____

To : **Commercial Bank of Dubai**

Inconsideration of the Bank at our request handing to us shipping documents for goods, as per particulars shown below hypothecated in favour of the Bank as security for the settlement of dues and liabilities arising from documentary credit or Bills for Collection for the sum of AED (_____) in addition to interest and expenses, we undertake hereby, by way of trust to collect/hold and release the goods on Bank's behalf and for its account in accordance with the terms hereof and at Bank's direction to use the sale proceeds for the settlement of outstanding liability in our name. We further undertake to:

- 1) Keep the goods fully insured against fire and other risks and hand over to the bank the respective insurance policies in our possession and at Bank's request to claim from the insurers and hand over any moneys received under any insurance policies.
- 2) Return and deliver to you or to your authorized representative at any time on your demand all documents related to goods remaining undisposed of.
- 3) To allow you, and any of your authorized representatives to access and enter at any time our godowns or stores or premises or any other place in our ownership or possession in which there are or may be any goods and allow you to keep under your possession any goods remaining undisposed of.
- 4) To pay you by commercial of financial paper or any other mode of payment in the manner determined by you, or by debiting our account with you all sale proceeds as soon as goods are sold irrespective of whether or not any banking facility is due for payment.

It is understood by us that if all or any of the goods are taken into your possession or any proceeds of sale are received by you, this shall in no way impair or lessen your rights under any commercial or financial paper or our obligations to liquidate outstanding liability in our name.

Customer's Name & Signature: _____

Account No.: _____

Particulars of goods

L/C No. IBC No.	Invoice Value	Suppliers/ Manufacturers	Description	Marks	Vessel



إيصال أمانة

التاريخ : _____

الرقم : _____

إلى : بنك دبي التجاري

نظير قيام البنك بناءً على طلبنا بتسليمنا وثائق الشحن الخاصة بالبضائع الموصوفة بأسفل هذا السند والمرهونة لصالح البنك ضماناً لسداد المبالغ المستحقة للبنك ودينه الناتج عن الإعتقاد المستندي أو أوراق تحت التحصيل والبالغة (_____) درهم وما ينشأ عن ذلك ويترتب عليه من الفوائد والنفقات والمصروفات فإننا بموجب هذا السند نتعهد باستلام وتخليص البضائع على سبيل الأمانة وتخزينها وبيعها نيابة عن البنك ولحسابه على سبيل الأمانة وفقاً للشروط الواردة بهذا السند وأن نقوم بسداد المديونية فوراً من حصيلة البيع وفقاً لما يراه البنك، ونتعهد بالإضافة إلى ذلك:

- بالإبقاء على البضائع مؤمنة تأميناً كاملاً ضد الحريق والأخطار الأخرى وتسليم البنك بوليصة أو بوالص التأمين التي بحوزتنا وأن نقوم عند طلب البنك بمطالبة الشركة المؤمنة وتسليم البنك أي أموال محصلة من الشركة المؤمنة بموجب أي من بوالص التأمين المذكورة.
 - بأن نعيد ونسلم لكم أو لوكيلكم المفوض في أي وقت وعند طلبكم جميع المستندات المتعلقة بالبضائع التي لم يتم التصرف فيها.
 - بأن نسمح لكم ولأي من وكلائكم المفوضين بالدخول في أي وقت إلى مستودعاتنا أو مخازننا أو مبانينا أو أي مكان في ملكنا أو حيازتنا توجد أو يمكن أن توجد فيه أي بضائع وتمكينكم فوراً من استعادة وتسليم أي بضائع لم يتم التصرف فيها.
 - بأن ندفع لكم بموجب أي سند مالي أو تجاري أو أي وسيلة دفع تحدونها أو خصماً على حسابنا لديكم، أي مبالغ عائدة عن بيع البضائع وبغض النظر عن كون أي تسهيلات مصرفية مستحقة الأداء أم لا.
- إنه لمن المفهوم لدينا بأنه إذا انتقلت إليكم حيازة جميع أو أي جزء من البضائع أو أي من عائدات بيعها فإن ذلك لن يؤثر على التزاماتنا بموجب أي سند مالي أو تجاري وكذلك التزامنا بسداد أي مديونية مستحقة الوفاء علينا.

إسم العميل وتوقيعه: _____

رقم الحساب: _____

تفاصيل البضائع

رقم الاعتماد رقم التحصيل	قيمة الفاتورة	المصدرون / المصنعون	وصف البضائع	العلامات	الباخرة